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Referat fra møte i trafikksikkerhetsutvalget - 28.05.24 

  

Deltakere 

Firma Møtedeltaker Mottaker referat 

Utvalg plan og samfunn 

Varamedlem 

Politikontakt i Verdal 

Barnehage/skole 

Barn- og unges representant 

KFUV (kommunalt 

foreldreutvalg) 

Teknisk drift 

Fiona Gratton, leder 

Jan Roger Ingvaldsen, 

nestleder 

Torfinn Hofstad, medlem 

Birgit Rennemo, varamedlem 

Toril Susegg 

Merete Tveita Skrove 

Siri Strand 

Janne Emma Risvik 

Eline Jermstad, sekretær 

Svein Hovland 

Åge Elvebakk 

Bård Kotheim 

 

 

Forfall: Merete Tveita Skrove, Siri Strand, Janne Emma Risvik, Åge Elvebakk  

Sak nr Beskrivelse Ansvarlig 

1 

 

 

 

 

 

 

 

Fartsmåling Gamle Kongeveg 

Resultat fra fartsmåling som ble utført mellom 08.05.24-15.05.24 viser 

snittfart og 85% percentil lavere enn fartsgrense.  

Trafikksikkerhetsutvalget vurderer likevel i dette tilfellet at det er behov for 

fartshumper grunnet veldig smal vei, mange innkjørsler, lekeplass i 

området, skolevei og hus som ligger tett på veg. Dette er en veg som er 

skiltet med forbudt med gjennomkjøring, kun kjøring til eiendommer. Det er 

ikke ønskelig med gjennomgangstrafikk. Humper vil trolig føre til at 

trafikanter heller velger å kjøre i rundt.  

Svein Hovland bestiller utførelse av 2-3 fartshumper ifb. asfaltanbud. Vil 

trolig etableres til høsten.  

 

https://svarut.ks.no/edialog/mottaker/938587418
http://www.verdal.kommune.no/


 

 

Sak nr Beskrivelse Ansvarlig 
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Trafikksikkerhet Symrevegen 

I første omgang utføres det en fartsmåling på strekningen. Videre vurdering 

gjøres etter resultatet av denne kommer. 

 

 

Eventuelt  

• Legge ut et innlegg på facebook angående hekker  

• Ble tatt opp henvendelse til eldrerådet angående sti fra Reinsholm 

mot Amfi som krysser fylkesveg. Ønske om gangfelt. Hovland sier 

at dette er tatt opp før og fylket har sagt nei. Fylket jobber med å 

gjøre gangfelt ved gatekjøkken sikrere med bedre belysning.  

• Orientering angående innspillsrunde til tiltak på fylkesveg fra i fjor 

(forrige trafikksikkerhetsutvalg). Tiltak med trær for bedre sikt og 

belysning ved Reinsholm, sikt og belysning ved Verdal bo- og 

behandlingssenter samt tiltak oppi vuku med trefelling, flytting av 

opphøyd gangfelt, tiltak bussholdeplass etc. Orientere Lions 

angående tre med mørketidsbelysning som må tas ned.  

   

Neste møte: 25.06.24 

 

Med hilsen 

Eline Jermstad 
Dette dokumentet er elektronisk og inneholder derfor ikke signatur 

 

 

 


